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Study summary:

This research work seeks to reveal the presence of poetic images in contemporary
Arabic poetry, taking the collection “Nard” by the poet Faiza Ahmed Khamgani as a model
for Arabic and Algerian poetry, by way of specification, examining the most important poetic
images that the poet worked to employ within her poems. Prose within the collection, taking
into account the specificity of writing in this modern literary genre. In parallel, we worked in
this study to highlight the most important characteristics on which the prose poem is based
through the collection, the most prominent of which is the reliance on the use of suggestion
and symbols.

The keywords:

"The poetic image, prose poem, nard, suggestion, symbol."
Résumeé

La présente étude visa a mettre en évidence I’image poétique dans le poésie arabe
contemporaine, en prenant le Diwan ‘“’Nard’’ du Poete Faiza Ahmed Khemgani comme
modele pour la poésie arabe algérienne a titre de spécification, en cherchant les images
poetiques les plus importantes, sur lesquelles le poete a utilisé dans ses poémes en prose dans
le Diwan, en prenant en considération la spécificité de I’écriture dans ce genre littéraire
moderne. En paralléle, nous avons travaillé dans cette étude pour montrer les caractéristiques
les plus importantes sur lesquelles se base le poeme en prose a travers la prose, a titre

d’exemple utilisation des signes et les suggestions.
Mots clés:

Image poétiques — poéme en prose- Nard- une métaphore- sympoles -suggestion
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